

ECUME OR • Subtils effets de matière, savant travail d'émaillage, Ecume est une gravure en creux, contemporaine et poétique, qui promet une table d'une grande élégance et modernité.

ECUME OR • Subtle effects within the material, masterful glazing work, the hollow engraving of Ecume makes for a contemporary and poetic collection that produces a highly elegant and modern table setting.



Bernardaud, manufacture française de porcelaine, créée en 1863 à Limoges et aujourd'hui encore familiale, a depuis toujours fait le choix de l'excellence, de la qualité et de la précision. À la pointe du design et de l'innovation, la maison développe des technologies repoussant sans cesse les limites techniques des arts du feu.

Chaque collection habille le quotidien d'un luxe simple et montre que, deux mille ans après ses débuts, la porcelaine demeure une exception.

Bernardaud, the french porcelain company was founded in Limoges in 1863. Still family-owned, the brand has always striven for excellence, quality and precision. Bernardaud remains in the elite of design and innovation, developing technologies that push back the technical limits of porcelain making.

Each collection brings the grace of simple luxury to everyday life and demonstrates that, after two thousand years, porcelain continues to prove its worth as an exceptional material.



bernardaud.com

BERNARDAUD

ECUME OR



